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Protokoll styrelsemöte nr 8, 21 november, 18:30 

Deltagande styrelseledamöter: Peter Dacke, ordförande X 
 Mats Krigh, vice ordförande X 
 Sebina Cehic-Husic, kassör X 
 Peter Gabrielsson, sekreterare X 
 Tomas Ledell - 
 Douglas Elliot X 
 Astrid Wallman X 
 Dennis Elms Jansson X 
 Clara Unnerud Wallhagen, adjungerad X 
 Henrik Schölin, verksamhetsansvarig X 
 Lasse K deltog under punkten kläder 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna. 

§ 2 Val av justeringsperson 

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson. 

§ 3 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

§ 5 Idrottsklivet 

Henrik redovisade det arbete som gjorts med Idrottsklivet som är ett initiativ av FR/SISU som syftar 
till att stärka den föreningsidrottsliga närvaron för att främja inkludering, öka tryggheten samt bidra 
till det brottsförebyggande arbetet. HAIS har ansökt om medel för områden Visättra/Grantorp, Vårby 
och Skogås och fått ansökan beviljad. 

Vi kan därmed anställa projektledare på 50 % och ledare som kan delta i genomförandet. Ansökan till 
RF/Sisu har accepterats i sitt fulla belopp. Förslagsvis skapas en styrgrupp som kan hålla ihop detta 
jobb, upprätthålla kommunikationen med kommunen och sköta rekryteringar. Styrgruppen föreslås 
bestå av Henrik, Peter D, Tomas, Dennis och Clara. 

§ 6 Henrik rapporterar 

Henrik redovisade, förutom ovanstående om Idrottsklivet, bl.a. om föreläsningen med Johan Plate. 
RF/Sisu har nu också gett oss ett ekonomiskt stöd att genomföra en kostutbildning för yngre (12-15 
år). Lördag 2 december genomförs också en ny prova-på-genomgång i Storängshallen. 

§ 7 Ekonomi, planering budgetarbete 

Henrik och Sebina redogjorde för utfall och prognos. Det har inkommit en del intäkter som behöver 
utredas. Några kommande utgifter togs också upp. Beslut om inköp av tre 490-stavar togs också. 

§ 8 Val av styrelse för Sköldsäterfonden 

Peter D redogjorde för läget kring senaste utdelningen och inför valet av ny styrelse. Peter 
poängterade att utdelningar inkl. avgifter aldrig får medföra att fondens ursprungliga storlek inte 
understigs (1,5 mkr). 

Styrelsen beslutade också att medlemmarna i nuvarande styrelse fortsätter kommande år. 
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§ 9 Rapport från arbetsgrupperna och strukturutveckling 

Arbetsläget redogjordes: 

a. Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m. 
(Henrik, Dennis och Peter D som sammankallande) 

Peter D redogjorde för kommande prova-på den 2 december. 

b. Idrottsliga resultat (Peter G, Clara, Henrik och Mats som sammankallande) 

Tränarmöte genomfört 26 oktober i syfte att fånga upp intresserade tränare för ålder 13–14 år. 
Inbjudan/intressentanmälan utskickad för ca tre veckor sedan. Uppdaterad organisationsbild över 
HAIS träningsgrupper (grengrupper och 15+) utskickad till styrelsen inför publicering på hemsidan. 
Det behövs en fortsatt dialog med tränarna för de yngre grupperna. 

Det finns också ett behov av att göra en genomgång med tränare och aktiva (födda -09) om vad som 
gäller inför nästa års mästerskap. Peter G har en etablerad dialog med grupp 2009 och den fortsätter. 

c. Kommunikation & marknadsföring (Lasse, Peter G, Douglas och Astrid som sammankallande) 

Inget arbete sedan senaste styrelsemötet. 

d. Kläder & Branding (Johan, Lasse, Tomas, Clara, Peter D och Henrik som sammankallande) 

Lasse redogjorde för de förfrågningar om kläder som genomförts. Efter en grundlig och bra 
redovisning av alternativen förordade styrelsen ett av alternativen. 

e. Samarbetspartners (Sebina, Kenneth, Tomas och Douglas som sammankallande) 

Douglas redovisade arbetsläget, presenterade bl.a. reklamblad med sponsormöjligheter (info och 
skyltningsmöjligheter) samt den dialog de för med Huddingeföretagen. 

f. Lokal, utrensning förråd, målning etc. (Dennis, Astrid, Mats och Peter D som sammankallande) 

Återkoppling från städlördagen den 21 oktober, planering inför våren. Stort engagemang och ett 
mycket lyckat genomförande. 

g. Ekonomikommitté (Peter D, Henrik och Sebina som sammankallande) 

Ekonomin redovisades på punkten ovan. 

h. Marknadsföring NIU Huddingegymnasiet (Henrik, Dennis, Tomas och Fotios, sammankallande) 

Gymnasiemässan 21-23 november pågår.  

§ 10 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 11 Nästa möte 

Nästa möte är den 12 december. 

§ 12 Mötets avslutande 

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 21:10 

 

Vid protokollet: Justeras: 
 
 
 
----------------------------------------------------------- 

 
 
 
------------------------------------------------------------ 

Peter Gabrielsson Peter Dacke 
 


